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The technique of management accounting and internal control based on the concept of reengineering of accounting 
processes. The appropriateness of using the proposed methodology for enterprises in order to improve the accounting and 
analytical systems, business organizations and corporate governance. Feature of the proposed method, consisting of eight 
interconnected stages, is to examine the process of management accounting and internal control within a single project. 
Application of the developed method, involving the synthesis of design, strategic and systematic approach will provide 
visibility and control of business processes on the basis of risk assessment and management, the formation of an effective 
control environment, increased flexibility and adaptability of a commercial organization to a turbulent external environment.
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Основной задачей современной инвестиционной политики региона является оптимизация отраслевой 
структуры экономики, увеличение в ней доли обрабатывающих секторов промышленности на основе модерни-
зации производственно-технологической базы. Инвестиционная политика в регионе, направленная на эффек-
тивное использование ресурсного потенциала, предполагает укрепление и расширение хозяйственных связей 
и кооперации, повышение роли инноваций и интенсивности инвестиционных процессов на всех уровнях со-
циально-экономической системы, развитие инфраструктурной базы. Рассмотрены ведущие регионы по отно-
сительному объему инвестиций в основной капитал; неоднородность инвестиционной активности регионов; 
процесс формирования региональной политики; инвестиционный климат; инвестиционная чувствительность. 
Полученные данные в ходе оценки дают возможность понять, что выбор сложившихся производственных от-
ношений происходит с учетом как местных,  так и межрегиональных интересов для реализации инвестицион-
ных проектов. Данные результаты исследования инвестиционной неоднородности экономики регионов могут 
быть использованы при разработке инвестиционной стратегии развития отдельных регионов, федеральных и 
региональных инвестиционных программ, а также найти применение в учебном процессе при подготовке лек-
ционных курсов по экономическим дисциплинам, касающихся вопросов управления региональной экономи-
кой, инвестиционной деятельностью. Таким образом, инвестиционная привлекательность на межрегиональном 
уровне на сегодняшний день затрагивает множество процессов микро- и макроэкономических уровней.
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The basic task of modern investment politics of region is optimization of branch structure of economy, increase in 
her stakes of processing sectors of industry on the basis of modernisation of productively-technological base. Investment 
politics in a region, sent to the effective use of resource potential, strengthening and expansion of economic connections 
and co-operation, increase of role of innovations and intensity of investment processes supposes at all levels of the 
socio-economic system, development of infrastructural base. Leading regions are considered on the relative volume 
of investments in the fixed assets; heterogeneity of investment activity of regions; process of forming of regional 
politics; investment climate; investitionssensitiveness. The obtained data during an estimation give an opportunity to 
understand that the choice of the folded productive relations takes place with an account, both local and interregional 
interests for realization of investment projects. These results of research of investment heterogeneity of economy 
of regions can be drawn on at development of investment strategy of development of separate regions, federal and 
regional investment programs, and also to find application in an educational process at preparation of lecture courses 
on economic disciplines, touching management questions a regional economy, investment activity. Thus, an investment 
attractiveness at interregional level to date affects the great number of processes mikro- and macroeconomic levels.


